
 1 

SKRAĆENI ZAPISNIK SA 18. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 18. rujna (ponedjeljak) 2023. godine, s početkom u 17:10 sati, u gradskoj 

vijećnici Grada Korčule u Korčuli. 

Sjednici je predsjedala Marija Šegedin – predsjednica Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Luca Tvrdeić Tomić. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Ostali nazočni: Nika Silić Maroević – gradonačelnica, Petra Fabijanović, pročelnica UO za opće 

poslove i mjesnu samoupravu, Željka Marunović, pročelnica UO za upravljanje Gradskom 

imovinom, gospodarstvo i turizam, Bernarda Tomić, pročelnica UO za proračun i financije, Vedran 

Božanić, pročelnik UO za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, gradnju, komunalno gospodarstvo i 

promet, Ana Štimac, pročelnica UO za društvene djelatnosti i Luca Tvrdeić Tomić, viša stručna 

suradnica za javnu nabavu, opće i administrativne poslove 

Prije utvrđivanja kvoruma, predsjednica Vijeća utvrdila je da je Mandatni odbor podnio  Izvješće o  

prestanku mandata vijećnici Vinki Lozici i početku vijećničke dužnosti Ivane Pačić Unković. 

Nakon utvrđivanja ovih činjenica, vijećnica Ivana Pačić Unković je položila svečanu prisegu te 

potpisala primjerak svečane prisege, nakon čega se je pristupilo utvrđivanju kvoruma. 

Nazočni vijećnici: Marija Šegedin, Tonči Žuvela, Stojan Marelić, Ivana Filippi, Silvano Kapor, 

Ivana Pačić Unković, Andrija Fabris, Ante Milat, Marin Laus, Darko Tarle, Marko Skokandić i 

Ivan Šale.  

Utvrđen je (početni) kvorum od 12 vijećnika.  

Od početka nije nazočio vijećnik Kristo Cebalo. 

 

AKTUALNI SAT 

 

Stojan Marelić  postavlja pitanje gradonačelnici i navodi da je Hober počeo u Čari s prikupljanjem 

otpada. Smatra da „tajming“ nije baš bio bajan, ali nema veze, osjetila se velika hrabrost. Došlo se 

do bojkota teške prilagodljivosti, ljudi se nisu mogli snaći. Imali su jako loše slike na mjestima di su 

bili kontejneri. On kao mještanin Zavalatice je shvatio kako su gosti otišli, a nisu to oni koji imaju 

prebivalište u Zavalatici, nego su to npr. netko ima kuću i dođe tu zaraditi novce i misli da ti ljudi 

nisu preuzeli kante i da je najviše tih gostiju radilo te probleme. Da li Grad i Hober, uz komunalne 

redare mogu za sljedeću godinu nešto napravit da se te ljude prisili da preuzmu kante i da ovo počne 

funkcionirati. 

 

Gradonačelnica u svom odgovoru navodi  da je teško promijeniti stare navike, ali određeni dio 

stanovništva s odobravanjem prihvatio novi način. Obzirom da u teoriji može biti puno uredniji, 

pravedniji itd. Činjenica je da je radi određenog broja proizvođača komunalnog otpada koji nisu u 

evidenciji i koji ne plaćaju prikupljanje otpada nego plaćaju svi ostali za njih, bojkotirali su na način 

da nisu htjeli preuzeti kante i svoj smeće su bacali tamo gdje ne treba. Naravno da te slike nikome 

ne odgovaraju. Očekivali jesu to i bit će toga još. Sad nastavljaju sa ostalim mjestima, ali se s time 

moraju boriti, moraju nositi svoju odgovornost. Sasvim je jasno i opće poznato da je plaćanje smeća 

zakonska obaveza i da bi jednako tako kao što im smeta smeće po prirodi, trebali smetati i neplatiše 

isto. Situacija se popravlja u smislu da su povećali broj korisnika u svojoj evidenciji to će se sigurno 

nastaviti i dalje. Apelira na sve one koji do sada nisu preuzeli kante, da se ne srame što do sad to 

nisu napravili. Neće ih nitko vikati ili kazniti, ali jednostavno to je nešto što svi moraju napraviti pa 

tako i oni. Vezano za iznajmljivače za koje je vijećnik rekao, a i još neki stanovnici. To im je 
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poznato već su neke evidentirali i nastavit će. To je barem lako iskontrolirati radi dozvola i svega 

ostalog. U svakom slučaju red ne odgovara svima i potrebno je naravno suradnja sviju: suradnja 

redara grada, mjesnog odbora, Hobera. Ako im je svima u interesu, a ona misli da je, da im bude 

uredno, čisto i pravedno, onda će uspjeti u provođenju ove odluke. Ovo su dakle prvi koraci i uvijek 

su teški. Moraju ih proći i nastaviti dalje. Stvarno joj je žao da je netko protumačio da su Zavalatica 

i Čara, da su to pokusni kunići i naravno da nije tako niti blizu. Kao što znate već i ranije Grad je 

prijavom na fond, možda nije trebalo, ali pribavio žute i plave kante u trenutku kad nemaju ni 

reciklažno dvorište ni način da zbrinu taj odvojeni otpad i zbog toga je Zavalatica odabrana kao 

prvo mjesto gdje se dijele zelene kante, obzirom na postojanje već plavi i žutih.  Navodi da su s 

KTD „Minedl“, odnosno Općinom Lumbarda u njihovom reciklažnom dvorištu uspostavili i kupili i 

postavili rolo kontejnere. Sad zaista imaju priliku odvojiti i taj odvojeni otpad i on se više ne izdvaja 

uzaludno. To je jedna činjenica koja je ljude toliko razočarala svih ovih godina. Dakle već pet, šest 

godina ljudi izdvajaju to sve uzaludno  i to jako demotivirajuće, ali vrijeme je da to promijene. Eto 

donijeli su odluku, donijeli su je na vijeću i moraju je početi provoditi i nastavljaju dalje, da bude 

red i pravedan način naplate i da svi plaćaju smeće. 

 

Stojan Marelić dao prijedlog ako se može uvažiti. Navodi da su dobili od Hobera obavijest da će se 

odvoz otpada biti 2 puta tjedno, što je za zimu ok, ali za ljeto bi trebalo 3 puta jer su puno veće 

količine i da ne bude opet problema.  

 

Silvano Kapor postavlja pitanje pročelnici Željki Marunović i navodi da iz jedne prepiske unatrag 

par mjeseci dobio je jedan dopis u kojem mu je pojasnila neke stvari koje je tražio od nje. Tako, 

između ostalog, navodi da prema Odluci o prekršajima protiv javnog reda i mira na području Grada 

Korčule („Službeni glasnik Grada Korčule“, broj 5/99,6/03, 4/05, 3/07, 5/08), za izvođenje žive 

glazbe, odnosno reproduciranje glazbe putem raznih glazbenih naprava, odnosno organiziranja bilo 

kakve zabavne manifestacije na javno prometnim površinama, kao što su trgovi, ulice, parkovi itd., 

potrebno je ishoditi prethodno odobrenje gradonačelnice, u protivnom se čini prekršaj. S obzirom 

da se radi o živoj glazbi radi stvaranja ugođaja građanima i turistima, odnosno posjetiteljima 

ugostiteljskog objekta odlučeno je da se izda odobrenje, ali uz uvjet da jačina buke od glazbe, tj. 

razglasa treba biti što je moguće primjerenija okružju, tj. tiša. Ukoliko ugostitelj ne bude poštovao 

dozvoljene razine buke sukladno Zakonu o zaštiti od buke („Narodne novine“, broj 30/09, 55/13, 

153/13, 41/16, 114/18 i 14/21) i Pravilniku o najvišim dopuštenim razinama buke u sredini u kojoj 

ljudi rade i borave („Narodne novine“ broj 145/04),  Grad Korčula će ukinuti doneseni Zaključak. 

Nakon toga slijedi rečenica: komunalno redarstvo nije nadležno za postupanje u postupku kršenja 

javnog reda i mira (buka). Njegovo pitanje je sljedeće: vezano za Zakon o zaštiti buke koji je na 

području RH preciziran, misli na 55 decibela, što je po njemu premalo, a pogotovo u ljetnim 

danima, kad je velik broj turista, pa ga zanima, Grad izdaje odobrenja, u tom odobrenju govore o 

tome da glazba treba biti primjerena okruženju tj. što tiša, onda se povezuju na Zakon o buci, au 

principu znaju da to tako nije. U odgovoru se navodi da komunalno redarstvo nije nadležno za to 

kontrolirat, to mu je jasno jer to radi policija i državne institucije. Međutim, ako se daje nekakvo 

odobrenje i postavlja se uvjet u tom odobrenju kako bi to trebalo izgledat, koji su mehanizmi da se 

tom kontrolira. 

 

Željka Marunović navodi da će odgovoriti kratko na to pitanje. Dakle, u toj njihovoj prepisci, bilo 

je jedno posebno pitanje tko kontrolira buku i u tom smislu je odgovorila da komunalni redari nisu 

nadležni za to. S tim da gradonačelnica jeste izdala odobrenje za izvođenje žive glazbe, jer to može 

po zakonu i pravilnicima Grada. Stručne službe su predlagale, što je i prihvaćeno da to bude 
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dozvoljeno do 23:30 h i u srcu sezone, vodeći računa i o susjedima da se ljudi ipak mogu i 

naspavati. Međutim, ponegdje imaju situacije da to tako ne odgovora i dosta se ljudi žale na te 

famozne decibele. Što se tiče utvrđivanja na koji način bi se to mogla, postoji i sanitarna inspekcija 

i mogu doći. Kad neki ugostitelj traži odobrenje, mora dobiti minimalne tehničke uvjete. Svi oni 

tada imaju uredno decibele. Međutim, kasnije se ispostavi da se to ne poštuje. Oni moraju reagirati 

na način, ako ima nekakvih prigovora, komunalno redarstvo je tu da se izađe i da se vidi, a ne da 

utvrdi buku i pitanje je je li se to može. Tako da su tu u jednom krugu, a da za ubuduće raščiste i 

oko tog Pravilnika o dopuštenoj buci iz 2021. To je složeno pitanje, ali računaju da će biti za 

sljedeću sezonu, malo i drugim odlukama riješeno.  

 

Silvano Kapor navodi da se neka pročelnica ne ljuti, ali je on namjerno isprovocirao. Trenutno 

nemaju nikakve mehanizme za nikoga kome se izda dozvola, a taj koji je zatražio dozvolu, praktički 

ne vodi računa o tome da iznad njega, pored njega, žive ljudi koji sutra rade. Definitivno mu nije u 

interesu smanjit decibele jer smatra da će tako izgubit posao, što nije točno, a to se može vidjeti na 

90 % drugih primjera u Gradu Korčuli kod ugostiteljskih objekata, ali njegova provokacija u ovom 

pitanju je isključivo bila da napokon, ili kroz Gradsko vijeće ili institucije, sjednu svi zajedno nakon 

sezone i počnu rješavati problematiku koja se očigledno godinama gomilala. Uvijek se vodilo k 

tome da se pogoduje nekim osobama i onda su uvijek te odluke bile nedorečene. Ono što bi on 

volio, ako može, da se prvi put nakon ne zna koliko godina, da svi akteri koji su u turizmu da se 

sastanu. 

 

Gradonačelnica navodi da u trenutku stupanja na dužnost nitko nije imao nikakav papir za 

izvođenje glazbe. Onda su razgovarali i izdali odobrenja do 23:30 h bez pojačala. Onda je u Gradu 

bio red glazbenika, dolje do Plokate, koji su rekli da oni ne mogu živjeti i raditi i zarađivati. Slaže 

se da treba razgovarati i naći rješenje da odgovara svima jer nikome nije u interesu da bude nered i 

nemir. Sigurno nije lako živjeti pored nekoga kafića koji svira uživo glazbu, ali moraju naći neku 

mjeru i način prave kontrole.  

 

Ante Milat zanima ga što je s rekonstrukcijom ceste od pristaništa Dominča do novog skretanja za 

luku Banja. Veliki je problem kod križanja za Lumbardu te Plodine, i ima li Grad mogućnost ubrzat 

rješavanje tog prometnog problema s obzirom da je to državna cesta.  

 

Gradonačelnica navodi da je to projekt Hrvatskih cesta i nekoliko puta su imali sastanak na tu 

temu. Oni rade na projektnoj dokumentaciji. Imali su prvo u toj dionici, dakle skretanje za Soline do 

skretanja za Račišće, ajmo reći da su taj projekt izlomili na dva dijela jer su smatrali da je za jedan 

dio neće trebati građevinska dozvola, a za drugi da. Onda su u nekom trenutku shvatili ili im je tako 

ispalo da moraju raditi za ostatak građevinsku dozvolu, pa su to išli objediniti te su sad još i ubacili 

projekt rotora na križanje gdje su Plodine, a na zahtjev Grada. Na toj  dokumentaciji rade. Što se 

tiče rokova „ha,ha bit će do kraja mandata“,  tako je bilo rečeno u nekoj šali, ako se to može 

smatrati odgovorom. kojeg je ona zadnji put dobila. Mislim da je projekt u tijeku, a da ih treba 

požurivati što i čine. Svi znaju koliko je važno za sigurnost same vožnje, ali i pješaka na tom dijelu 

koji je izrazito naseljen. Tako da eto može Grad uvijek upirat i trudit se. Projekt nije njihov, ali je to 

naravno da sudjeluju u njemu koliko god mogu i što god treba.  

 

Ivan Šale se nadovezao na prvo pitanje kolege Stojana i na komentar gradonačelnice. Spremnici za 

odvojeno prikupljanju otpada na kućnom pragu,  nabavljeni su putem natječaja Fonda za zaštitu 

okoliša, zato što je u tom momentu natječaj bio raspisan i odlučili su da će se prijaviti na to, zato što 
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je jednostavno to trebalo nabaviti. Isto tako trebalo je izgraditi reciklažno dvorište, sigurno ga nisu 

imali u to doba. Kante su došle, spremnici su došli u trećem mjesecu 2021. godine, žute i plave. 

Grad jee kasnije nabavio zelene spremnike. To je odlična stvar, ali jedno krasno pitanje na kraju. 

Još samo jedna stavr na kraju, kad se napravi reciklažno dvorište opet neće biti riješen problem, jer 

nema ni kompostane, nema ni spremnika za to, nisu ni nabavljeni.  Navodi da je rekla da ne zna kad 

će raditi kompostanu.  Direktor Milat je izjavio na radiju da će radit na Zlopolju, to sad nije bitno. 

Jedno kratko pitanje na kraju, zašto 15.08. u Zavalatici, zašto se nije moglo čekati još pola mjeseca, 

ako su spremnici došli, znate kad zeleni, a drugi prije dvije godine.  

 

Gradonačelnica navodi da je to zato što treba provoditi odluke koje su donijeli. Kad su počeli 

dijeliti kante, još uvijek su ostavili stare kontejnere, nisu ih odmah uklonili. Postojalo je prijelazno 

razdoblje. Koji god datum da jest, svi moraju svoj otpad plaćati. Dakle, to nije nikakvo opravdanje 

da ljudi bacaju smeće po prirodi zato što ne žele plaćati. Žao joj je što se evidencija tako slabo 

ažurira. Kad se preklopi evidencija KTD Hober i evidencija Grada, što bi se reklo u narodu „niđe 

veze“, ni s imenom, ni s adresama, ni s OIB-ma. Dakle stanje nije jednostavno i treba sve to netko 

napraviti. Treba početi da stignu cijeli Grad napraviti. Morali su odnekud početi. Kompostana na 

Zlopolju bi možda i bila da je nisu oni natrpali. Podijelili su kompostere kućanstvima. Dakle to isto 

po samim anketama uvelike može umanjiti količinu miješanog otpada koji se predaje za odlagalište. 

Nije kritizirala nabavku kanti.  Sasvim joj je jasno da je postojao natječaj, samo je objasnila da su ih 

bili dužni podijeliti, obzirom da su ih nabavili preko fonda. Podijelili su ih na najudaljenije mjesto, 

a to je Zavalatica. Isto tako su morali početi provoditi svoje odluke i ući već jednom u 21. stoljeće. 

 

Ivan Šale navodi da ne bi želio da gradonačelnica shvati je on kudi. Ona zna vrlo dobro kad je bila 

predsjednica Mjesnog odbora Račišće, da su se svi dogovarali i da je direktor Milat bio na svakom 

sastanku, i da će početi sa Knežama i Zavalaticom, jer su lakši za manipulaciju Hoberu koji je tada 

imao vozni park koji ima. Samo smatra kad se već moglo i vidite što je kolega rekao na početku na 

prvom pitanju, da se moglo malo čekati  i ništa drugo. 

 

Marin Laus upućuje pitanje gradonačelnici. Zanimaju ga škola i vrtić u Čari. Zna da su dobili 

određena sredstva preko EU fondova prije godinu dana. Isto tako zna da je županija spremna 

sufinancirati fasadu i krov škole. Mjesni odbor je dao suglasnost za sredstva koja su prodana od 

parcela da se namijene za vrtić. Isto tako zna da je bilo dogovoreno da krenu radovi po završetku 

školske godine. Zanima ga što se događa i zašto radovi nisu krenuli. 

 

Gradonačelnica navodi da su malo zapeli u zelenoj nabavi i dosta je komplicirano. Dakle, sad rade 

zajedno za županijom i svi su i koordinaciji. Ta zelena javna nabava je malo teža od klasične. Nisu 

imali tu baš jako puno iskustva i morali su raditi korekcije troškovnika da je mogu raspisati. Kroz 

neko kratko vrijeme trebala bi biti raspisana i plan je izvorni da radovi krenu na jesen, ali ako krenu 

i za novu godinu, sve je u redu jer stignu sve napraviti za sljedeću školsku godinu. Tako da su svi u 

koordinaciji. Malo se to odužilo, ali je eto, županija je upoznata sa svim. U koordinaciji su s 

ravnateljem škole, ravnateljicom vrtića, grad i županija, tako da je sve pod kontrolom. 

 

Ivana Pačić Unković navodi da će odmah startat aktivno sa svojim prvim pitanjem. Budući da je 

pri kraju turistička sezona, njeno pitanje bi se zapravo odnosilo na javne površine koje su u 

popriličnom neredu. S obzirom na njihova nastojanja i zapravo ono što su zagovarali u kampanji da 

će se boriti za mapiranje javnih površina što su smatrali bitnim. Možda da bi se određene javne 

površine u pojedinim dijelovima grada, možda drugačije kategorizirale, da bi se pravila odredila 
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ovisno o tome o kojem dijelu grada govorimo. Dakle, smatrali su da je to potrebno i pitanje bi se 

odnosilo naravno na to hoće li se i kada s tim početi. Smatraju da Odluka o komunalnom redu koja 

je trenutno na snazi zapravo ne definira sve dovoljno jasno i detaljno pravila o tim javnim 

površinama. Ne postoje nikakvi mehanizmi, sankcioniranja, znači kršenja odluka i ugovora koji isto 

tako nisu skroz dosljedni u smislu da su tipizirani. Dakle ono što bi ona molila da joj odgovori, ima 

li ikakvih šansi da se s tim mapiranjem započne i eventualno nekakav pravilnik o uređenju 

komunalnih odnosno javnih površina s kojim bi se ova pitanja definirala.  

 

Gradonačelnica se slaže s vijećnicom i to je trebala napraviti jučer, ali nije kasno da krenu i 

naprave neke stvari. Nije to mali posao. Zna koliko puta su morali pročistiti tekst da bi došlo do 

neke logike u svemu tome. Dakle, sva pravila su već zastarjela, nedovoljno su detaljna nedovoljno 

su aktualna i moraju na tome raditi, slaže se u potpunosti. Riješili bi puno toga time kad postoje 

jasna pravila, onda je puno lakše nešto odobriti. Manje je tu nekih kockanja i pregovaranja tako da 

se slaže i neka počnu već sutra što se nje tiče, apsolutno sam je za. 

 

Ivana Pačić Unković htjela je još napomenuti da misli da je bitno da Grad ima te politike baš 

vezano za upravljanje javnim površinama. To je goruće pitanje koje ne rješava samo poslovanja 

privatnih poduzetnika nego isto tako i kvalitetu življenja lokalnog stanovništva koje ne smije biti na 

drugom mjestu. 

 

Darko Tarle obzirom da se već raspravljalo o odlukama da se napravi igralište za veliki nogomet 

gdje je bilo predviđeno, što je sad s novim projektom Škoj i inače i što je gore sa POS-ovim 

stanovima, je li se nešto pokrenulo ili imamo neke rezultate ili neke naznake kad ćeš što biti. 

 

Gradonačelnica navodi da je projekt Škoj prijavljen na natječaj NPO 1.3. Rezultati još uvijek nisu 

izašli. Isto tako su taj projekt naveli kao prioritet na otočne projekte u koordinaciji svih gradova i 

općina i županije, tako da očekuju da će locirati još neka sredstva tu za otoke koja mogu iskoristiti 

za taj projekt. Taj projekt je odličan, uključiv, zelen sve što treba biti i kakav treba biti po njenom 

mišljenju. Što se tiče POS-ovih stanova dva puta su im vraćali odluku o potrebi studije utjecaja 

okoliša. Napokon su sada dobili mišljenje koje je u redu i sad nastavljaju s projektom ceste koja je 

uvjet da oni pokrenu. Produžili su rok tako da je sve još uvijek po starom planu. 

 

Marko Skokandić navodi da su 12.9. dobili na mail odgovor na vijećničko pitanje u ime kluba 

vijećnika. Najprije bi htio da se ispravi ova greška: u odgovoru piše da su dana 11. rujna 2023. 

zatražili odgovor, a dobili ga 12., sutradan. Dakle, pitanje su postavili 23.9.2022., a odgovor dobili 

12.09.2023. Htio bi komentirati iz tog odgovora, iz tog dopisa, odgovore na prva dva pitanja. Dakle, 

prvo pitanje je bilo vezano za savjet za prostorno uređenje u kojemu piše da je osnovano 1.12.2021., 

da je održalo 3 sjednice na kojima su raspravljane razne teme vezano za izmjene i dopune plana kao 

i druge teme od važnosti za Grad Korčulu: budućnost ex prostora Inkobrod, budućnost prostora 

Ježevice, spomenik hrvatskim braniteljima itd. Po njemu, izuzetno bitne teme za prostornu 

organizaciju za gospodarstvo, za opći život u gradu. Onda kaže da su to bili neformalni razgovor i 

da nema nikakvog zapisnika, ni nikakvog traga tko je što tamo rekao i kakav je stavio bio. Tko su 

tamo stručnjaci koji su u tome vijeću rekli, ostalo je u zraku. Nitko od nas nema negdje napismeno 

kakav je njihov stav. Ovdje objašnjava da ima više arhitekata koji ne žive na području grada 

Korčule, pa dobro, oni su možda rekli nešto sa stručne strane, ali kao nisu se htjeli miješati u to 

kako ćemo oni ovdje živjeti. Imao je priliku: prvi javni uvid u izmjene i dopune, razgovarati s tri 

arhitekta koji su u vijeću i koji su stanovnici luke Uš i koji su tek tad prvi put saznali da se ono 
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društveno pretvara u mješovitu stambenu izgradnju, iako su u Savjetu, a nisu imali pojma. Puno bi 

lakše bilo da oni sad imaju nekakve zapisnike pa da vide što je ta struka za određene lokalitete: ex 

Inkobrod, Ježevica i takve stvari, koje su praktički jedina mogućnost razvoja nekog gospodarstva. 

Ovo što je do sad zauzeto je toliko prenatrpano da se neće tu sad moći nešto puno mijenjati. Ovo je 

taj prostor koji stvara ogromni potencijal, pogotovo kad je u pitanju i nautički turizam. Oni nemaju 

nikakvog traga što su ti stručnjaci rekli i malo mu je čudno da je takav Savjet to odradio bez papira. 

 

Gradonačelnica navodi da je to tijelo koje je davalo savjete, odnosno svoja mišljenja o određenim 

problemima za koje ih je ona tražila. U Savjetu su sjedili ljudi raznih profila, raznih političkih 

orijentacija, raznih adresa i ne pada joj napamet kompromitirati nikoga od njih koji rade uostalom 

na tom tržištu, to je pod broj jedan. Pod broj dva, sve ono što dobiju kao prijedlog izmjena 

Prostornog plana, apsolutno je kao prijedlog odgovornost gradonačelnice sa svojim upravnim 

odjelima. Ne želi da se u nijednom slučaju ta odgovornost ili krivnja, svali na nekog drugog. To je 

prvi razlog zbog kojeg pojedinačna mišljenja nije iznosila, niti će ih iznositi. Jednako tako, pozvala 

je široki krug da bude što veći i širi. Nije dogovor bio takav da rade službene zapisnike koji će biti 

javno objavljeni. Da je to htjela, možda je trebao biti jedan uži krug koji bi to znali i potpisali 

zapisnik. Ona je htjela da rasprava bude iskrena, relativno i neformalna, da se ljudi opuste i kaže 

zaista ono što misle o onim temama o kojima je ili nešto dvojila ili joj je bilo prezanimljivo slušat ta 

mišljenja. Ničiji stav se nije iskopirao, sve se uzelo u obzir i promišljalo, razgovaralo i to je za nju 

pravi put. Što se tiče Ježevice, ne mora imati nikakvog straha, jer važnost Ježevice kao prostora, 

daleko nadilazi i Savjet i nju i vijećnika i Vijeće. To je nešto što treba podići na još veći instancu. S 

tim u vezi je razgovarala sa Županijom i obratila im se u dva navrata i da zajedno donose Strategiju 

razvoja uvale Ježevice. Njena radna skupina koju čine opet ljudi kojima vjeruje i čije mišljenje 

uvažava, predložili su jedan radni dokument pomoću kojeg bi mogli napraviti početak jedne 

strategije, jedan radni zadatak. Smatra da je taj prostor toliko bitan da ga moraju zajedno usmjeriti, 

istražiti na pravi način. Nije to samo staviti u Prostorni plan, to je puno više od toga, jer to je 

budućnost razvoja Korčule. Upravo su to zaključili kako su potrebni pravi dokumenti i prava 

strategija razvoja, a ne samo crtanje po Prostornom planu. Dok je ona tu, vezano za uvalu Ježevica, 

transparentnije ne može biti. U suradnji sa Županijom, dakle van boja i politika, interes je tu isti, tu 

treba pristupiti stručno i na pravi način. To je njeno mišljenje, i to tome se između ostalog i 

razgovaralo tamo. Što se tiče luke Uš, tamo nema nikakve mješovite gradnje. Još jednom joj je žao 

što toliko kasni taj odgovor i ispričava se, a s datumom se dogodio lapsus.  

 

Silvano Kapor navodi da je prije nekih godinu i šest, sedam mjeseci  postavio pitanje vezano za 

Zakon o pravima hrvatskih branitelja, tj. konkretno za izgradnju tj. aleju branitelja, za branitelje koji 

umru, a nemaju svoj grob, što imaju naravno primjer i u Korčuli. Pa mu je tada rekla da će raditi po 

tom pitanju, ali ne tako u skoro vrijeme. Sad pošto je prošla godina i šest, sedam mjeseci, htio je 

pitati hoće li sad početi ili je već nešto počela po tom pitanju. 

 

Gradonačelnica  ističe da među ostalim grobljima planiraju proširenje groblja u Korčuli i to bi 

mogli riješiti ili u Korčuli na nekom drugom groblju, ali u svakom slučaju sad kreću s grobljima, 

odnosno KTD Hober kreće u suradnji s gradom i vrijeme da se o tome i razgovora. Za neka groblja 

već imaju projekte, za neka su izradi, nisu sva u istoj fazi, ali moraju krenuti, potrebe su velike. 

 

Tonči Žuvela navodi da su uvijek bili svjedoci proteklih godina da su tijekom sezone imali uvijek 

neke incidente vezane za otpadne vode. Pa se javlja da čuje jesu li ove godine imali nekakve 
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incidente, posebno kad uzme u obzir da su imali intervencije na tom sustavu, a aglomeracija je još 

daleko tako da ne možemo računati da će aglomeracija riješiti sve probleme.  

 

Gradonačelnica navodi da su imali manjih incidentnih situacija u Starom gradu i neke  sitnije 

probleme koji su ako može reći normalni. Pretpostavlja  da je vijećnik i pita vezano za ispuste na 

Dominču i Zakrjanu. Zahvaljujući njihovoj investiciji i suradnji između Grada, NPKLM-a i Hobera, 

pri čemu se stvarno svima zahvaljujem na staloženosti i dobrom dogovoru i odrađenom poslu, nisu 

imali problema sa ta 2 ispusta. Evo svi su to zaboravili i nada se da se neće više ni podsjećati kako 

je to nekad izgledalo. Šteta je što su morali potrošiti tolike novce, ali pokazalo se ipak opravdani jer 

one slike, ne samo radi slika, nego radi zdravlja, su nešto stvarno što Korčula nikako ne zaslužuje. 

 

Tonči Žuvela bi želio komentirati je da očito imaju snage i znanja da neke stvari riješe kad treba, a 

ne čekati, jer to jednostavno ne smije čekati. 

 

Stojan Marelić navodi da je pri kraju još jedna zahtjevna berba, koja njima poljoprivrednicima 

zadala jako puno muke i truda. Kako malo prati te poljoprivredne emisije, vidio je da su se preko 

fondova uveli monitoring za bolesti i štetnike, počeli su to radit u Vrgorcu, čak je počela nešto i 

Hercegovina. Da li Grad misli nešto doradit na tome, jer bi to poljoprivrednicima olakšalo. Oni bi 

preko poruka znali kolike su padaline i što ih čeka, koji su štetnici aktualni. To je jedna jako dobra 

stvar i stvarno njima može olakšati i ekološki se može zaštititi dosta priroda. 

 

Gradonačelnica navodi da je sasvim jasno da je u poljoprivredi najvažnija pravovremena 

informacija, a isto tako da ta informacija gotovo nikad ne dolazi pravovremeno, pa se puno 

prevenira, troši puno novaca, kontaminira proizvod od straha itd. Dakle jedan balans između 

potreba i onog rezultata treba naći. Taj monitoring  zaista nije komplicirana stvar, niti za prijavu niti 

da se sredstva dobiju. Ne zna kakav je natječaj, znaju biti propisani za JLS , a mogu biti za udruge, 

ovisi kakvi su, ali svakako je nešto što je bitno radi tih mikro lokaliteta, jer svi znaju koliko je 

razlika u prognozi od sela do sela. Čara kao jedno vrlo važno poljoprivredno područje, zaista ima 

potrebu za time. O tome je razmišljala i pričala je puno s ljudima po terenu, tako da se može složiti 

da se pozabave tim pitanjem kako bi se unaprijedila zaštita odnosno kako bi mogli na pravi način 

pristupiti integriranoj zaštiti.  

 

Marin Laus postavlja pitanje gradonačelnici i navodi da prije možda godinu dana, a možda i više je 

postavio pitanje vezano za poštu u Čari. Dakle, ne zna je li nešto poduzeto po tom pitanju, ne zna 

kakav je status pošte u Čari, da li prelaze pod Pupnat, ali misli da su ljudi razočarani što se tiče toga. 

Znači njegova adresa Čara 347, 20274 Pupnat. Smatra da je to užasno. Navodi da on ni itko iz Čare, 

nemaju protiv ništa protiv Pupnata, ali svatko voli svoje i nije mu logično da oni postanu nečija 

podružnica. Zamolio bi da po tom pitanju ako može, ako već nije, da se tu potrudi. 

 

Gradonačelnica navodi da je vrlo teško naći korijen toga problema i kako se to prvi put dogodilo. 

Nešto su pokušali, ali nisu bili uspješni, ali potrudit će se i dalje. Stvarno jedna vrlo neobična 

situacija. Zašto bi bili nečija podružnica, pogotovo kakve to veze ima s adresom, to nema nikakve 

veze sa tim. Da je pošta i da je nema, vama  je adresa Čara. To je zaista jako čudno i šta se tu 

dogodilo i u kojom trenutku je netko pogriješio, nisu još otkrili. 

 

Marin Laus ističe da je to krenulo prije par godina možda 3, 4 ili 5, ali to je krenuo lagano, znači 

neka pošta je krenula i počela se odnosit na Pupnat, ali to ide sve više i više. Onda se okrenulo i 
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radno vrijeme. Normalno je bilo radno vrijeme od 8 do 11, a sa radi pošta negdje od 12:00 do 14. 

Pita se kakvo je to radno vrijeme, malo je nelogično i nije normalno. Volio bi ako se može, da se tu 

pomože po tom pitanju.  

 

Gradonačelnica navodi da vezano za poštu i radno vrijeme odnosno nevrijeme i ukidanje evo i 

bivši gradonačelnik zna da se stalno time prijeti. Oni su kao nelikvidni. Grad se sastao s njima i 

ponudili su neke stvari. Što se tiče prostora oni su praktično bez naknade. Isto tako su omogućili da 

se za plaćanje režija koji se odnosi na Grad Korčulu da za to nema naknade na pošti, kako bi 

potaknuli ljude da što više koriste poštanske urede. Svi znaju koliko je za manja mjesta udaljena 

pošta bitna, ona to najbolje zna jer im je prijetilo ukidanje u Račišću. Također im je radno vrijeme 

vrlo čudno i nezgodno, ali na to ne mogu toliko utjecati. Mogu pokušati što više koristiti poštu da bi 

ona opstala, a to je nekakva atmosfera koja se kao treba stvoriti. Koliko je na to moguće utjecati, ne 

zna. Pošta bi se trebala, a i jeste se na neki način modernizirala. Nešto novo je uvela, a opet nekako 

propada. Vrlo čudna i teška situacija. Mogu pokušati opet razgovarati s njima. Ne zna što još mogu 

ponuditi. Uvijek kažu da nemaju za ljude, da je sustav takav kakav je. To je šteta za mala mjesta, 

treba se boriti. Ona će se uvijek truditi, ali ne zna koliko je to u njihovoj moći. 

 

Marin Laus navodi da bi on samo za početak da se adresa ostane kao što je.  

 

Ivan Šale upućuje pitanje gradonačelnici, a vezano za Marmontov put. Navodi da je to dobar 

projekt, za kojeg je  projektna dokumentacija izrađena još 2016. godine. Jednom dijelom je uređen i 

ljudi koji koriste taj put su dosta zadovoljni. Ima jedno pitanje, obzirom da je tamo i znatna dionica 

odrađena, zašto se nije nastavilo dalje s takvim načinom uređenja puta. Zašto se sada na Defora išlo 

na crni asfalt i koji je koji je razlog. 

 

Gradonačelnica navodi da su tražili ponudu za bijeli asfalt i za Defora, ali to su bile jako male 

dionice da bi se njima isplatilo doći, a onda ta cijena uopće ne bi bila konkurentna. Sada pokušavaju 

upisati što više cesta, kako bi moglo ići u prijavu na ozbiljnije projekte uređenja cesta prema 

valama. Kad bi bila jedna bolja, dulja dionica i smislenija, da mogu povući sredstva, onda bi se već 

isplatilo dovesti, To je dosta isplativo kad oni dođu, onda se dosta toga može odraditi, ali da bi oni 

cijeli sustav povukli radi kilometra, to neće biti isplativo. Dakle, treba to dobro isplanirati. U 

trenutku kad su oni bili na terenu, Grad na to nije bio spreman. Tako da sada kad se asfaltiralo, išlo 

se klasično, ali treba nastaviti što više na ovaj način. Na ovaj način je za prirodu i za izgled, 

isijavanje, puno bolje koji i može se napraviti praktički puno više.  

 

Ivan Šale pita gradonačelnicu, je li u konačnici cijena po kvadratu veća ili manja u odnosu na crni 

asfalt ili isplativije, kakav je odnos.  

 

Gradonačelnica navodi da je puno isplativije. Računali su da će imati i tampon sa Zlopolja. Ako 

imaju svoj tampon, čini joj se da je kvadrat bijelog asfalta bio 60 kn bez tampona i valjanja,dakle 

bez pripreme dvostruko jeftinije. 

 

Marija Šegedin nadodaje i pohvaljuje gradonačelnicu, da se prvi put upisuju ceste prema 

Postranskim valama, prema Rasohatici i da će ih prijaviti i da će se konačno i to riješiti.  
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UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Tonči Žuvela, kao zamjenik predsjednice Odbora za Statut i Poslovnik, iznio je ispred Odbora 

zaključak Odbora da je sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim 

točkama dnevnog reda, može raspravljati i odlučivati. 

Rasprave nije bilo.  

Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje predloženi dnevni red na glasovanje, koji je glasio:  

 

1. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Korčule  

2. Usvajanje zapisnika sa 17. (svečane) sjednice Gradskog vijeća Grada Korčule  

3. Konačni prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća gradskih kotara i 

mjesnih odbora na području Grada Korčule 

4. Konačni prijedlog zaključka o davanju na uporabu zgrade izgrađene na č.zem. 514/12 

k.o. Korčula 

5. Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda 

6. Izbor predsjednika Odbora za Statut i Poslovnik  

7. Izbor zamjenika predsjednika Odbora za proračun i financije 

8. Izbor člana Odbora za izbor i imenovanje 

9. Izbor člana Odbora za javna priznanja 

10. Izbor zamjenika predsjednika Mandatnog odbora 

11. Izbor zamjenika predsjednika Odbora za imenovanje ulica i trgova na području Grada 

Korčule. 
 

Dnevni red usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

            1. TOČKA - Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća, u tekstu kako je predloženo 

u radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

            2. TOČKA - Usvajanje zapisnika sa 17. (svečane) sjednice Gradskog vijeća 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je zapisnik sa 17. (svečane) sjednice Gradskog vijeća, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa 17. (svečane) sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

3. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća  

                       gradskih kotara i mjesnih odbora na području Grada Korčule 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća gradskih 

kotara i mjesnih odbora na području Grada Korčule, podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u 

ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća 

gradskih kotara i mjesnih odbora na području Grada Korčule, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 
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Konačni prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća gradskih kotara i mjesnih 

odbora na području Grada Korčule, kako je predloženu radnom materijalu, usvojen je 

jednoglasno (12 „za“). 

 

4. TOČKA –   Konačni prijedlog zaključka o davanju na uporabu zgrade izgrađene na  

                         č.zem. 514/12 k.o. Korčula 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga zaključka o davanju na uporabu zgrade izgrađene na 

č.zem. 514/12 k.o. Korčula, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnice, kao 

podnositelja i gradonačelnica. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Darko Tarle, Tonči Žuvela i gradonačelnica.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog zaključka o davanju 

na uporabu zgrade izgrađene na č.zem. 514/12 k.o. Korčula, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog zaključka o davanju na uporabu zgrade izgrađene na č.zem. 514/12 k.o. 

Korčula, kako je predloženu radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

5. TOČKA –   Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda 

 

Uvodno obrazloženje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda, podnijela je pročelnica Petra 

Fabijanović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda, kako je predloženu radnom materijalu, usvojen 

je jednoglasno (12 „za“). 

 

Na zahtjev vijećnika Andrije Fabrisa (u ime kluba vijećnika HDZ-HSS), predsjednica Vijeća 

odredila je stanku, od 18:16 do 18:24. 

 

Vijećnik Andrija Fabris je istaknuo da oni kao koalicija HSS - HDZ ne sudjeluju u radu radnih tijela 

Gradskog vijeća, te su napustili sjednicu Gradskog vijeća. 

 

Od 18:25 sjednicu su napustili vijećnici Andrija Fabris, Marko Skokandić, Darko Tarle, Marin Laus 

i Ivan Šale, čime je kvorum činilo 7 vijećnika. 

 

6. TOČKA – Izbor predsjednika Odbora za Statut i Poslovnik 

 

Ante Milat, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, iznio je prijedlog Odbora da se za 

predsjednicu Odbora za Statut i Poslovnik izabere Ivana Pačić Unković. 

Drugih prijedloga nije bilo.  

Rasprave po tom prijedlogu nije bilo.  

Za predsjednicu Odbora za Statut i Poslovnik, jednoglasno (7„za“) je izabrana Ivana Pačić 

Unković. 

(O izboru predsjednice Odbora za Statut i Poslovnik izradit će se posebno rješenje). 
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7. TOČKA – Izbor zamjenika predsjednika Odbora za proračun i financije 

 

Ante Milat, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, iznio je prijedlog Odbora da se za 

zamjenicu predsjednika Odbora za proračun i financije izabere Ivana Pačić Unković. 

Drugih prijedloga nije bilo.  

Rasprave po tom prijedlogu nije bilo.  

Za zamjenicu predsjednika Odbora za proračun i financije, jednoglasno (7 „za“) je izabrana 

Ivana Pačić Unković. 

(O izboru zamjenice predsjednika Odbora za proračun i financije izradit će se posebno rješenje). 

 

8. TOČKA – Izbor člana Odbora za izbor i imenovanje 

 

Ante Milat, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, iznio je prijedlog Odbora da se za člana 

Odbora za izbor i imenovanje izabere Ivana Pačić Unković. 

Drugih prijedloga nije bilo.  

Rasprave po tom prijedlogu nije bilo.  

Za člana Odbora za izbor i imenovanje, jednoglasno (7 „za“) je izabrana Ivana Pačić Unković. 

(O izboru člana Odbora za izbor i imenovanje izradit će se posebno rješenje). 

 

9. TOČKA – Izbor člana Odbora za javna priznanja 

 

Ante Milat, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, iznio je prijedlog Odbora da se za člana 

Odbora za javna priznanja izabere Ivana Pačić Unković. 

Drugih prijedloga nije bilo.  

Rasprave po tom prijedlogu nije bilo.  

Za člana Odbora za javna priznanja, jednoglasno (7 „za“) je izabrana Ivana Pačić Unković. 

(O izboru člana Odbora za javna priznanja izradit će se posebno rješenje). 

 

10. TOČKA – Izbor zamjenika predsjednika Mandatnog odbora 

 

Ante Milat, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, iznio je prijedlog Odbora da se za 

zamjenicu predsjednika Mandatnog odbora izabere Ivana Pačić Unković. 

Drugih prijedloga nije bilo.  

Rasprave po tom prijedlogu nije bilo.  

Za zamjenicu predsjednika Mandatnog odbora, jednoglasno (7 „za“) je izabrana Ivana Pačić 

Unković. 

(O izboru zamjenice predsjednika Mandatnog odbora izradit će se posebno rješenje). 

 

11. TOČKA – Izbor zamjenika predsjednika Odbora za imenovanje ulica i trgova na  

                         području Grada Korčule 

 

Ante Milat, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, iznio je prijedlog Odbora da se za 

zamjenicu predsjednika Odbora za imenovanje ulica i trgova na području Grada Korčule izabere 

Ivana Pačić Unković. 

Drugih prijedloga nije bilo.  

U raspravi su sudjelovali vijećnici Silvano Kapor i Ante Milat. 
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Nakon zaključenja rasprave, za zamjenicu predsjednika Odbora za imenovanje ulica i trgova na 

području Grada Korčule,  jednoglasno (7 „za“) je izabrana Ivana Pačić Unković. 

(O izboru zamjenice predsjednika Odbora za imenovanje ulica i trgova na području Grada Korčule 

izradit će se posebno rješenje). 

 

   

Završeno u 18:34 sati. 

 

KLASA: 024-02/23-01/00005 

URBROJ: 2117-9-01/01-23-00002 

                                                                                                  

                                                                                                                               PREDSJEDNICA 

                                                                                                                           GRADSKOG VIJEĆA          

                                                                                                                                 Marija Šegedin                     

 

                                                                                          


